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W ubiegłym tygodniu dostałem zapytanie od jednego z mieszkańców Lublina w 
mojej ocenie zasadne, które dotyczy organizacji pozarządowych i możliwości lokalowych . 

Mianowicie w Lublinie działa sporo podmiotów z tzw. trzeciego sektora czy 
organizacji pozarządowych , mimo działalności lubelskiego Centrum Aktywności 
Obywatelskiej oraz Centrum organizacji Sportowych ,wiele organizacji jest zarejestrowanych 
w domach działaczy czy też zaprzyjaźnionych firmach. W powyższych Centrach jest zbyt 
mało miejsca dla większej ilości organizacji. Wile organizacji chciało by działać w takich 
miejscach przykładem mogą być Miejsca Aktywności Lokalnej w Warszawie porozrzucane w 
różnych dzielnicach Warszawy 

Moim zdaniem nie ma potrzeby generowania dodatkowej powierzchni biurowej w każdej 
dzielnicy Lublina dla NGO, można by zastanowić się nad wspólnym adresem dla powyższych 
organizacji np. wykorzystać plany budowy nowego Stadionu Żużlowego. Na etapie 
projektowania stadionu który jest przed nami należało by przeprowadzić konsultacje z tymi 
organizacjami. Jeżeli nie było by woli współpracy pod jednym adresem pomiędzy 
wszystkimi organizacjami mogło by tam powstać przynajmniej miejsce dla organizacji 
sportowych . 

Proszę o rozważenie powyższej propozycji której efektem było by nawiązanie 

większej współpracy pomiędzy organizacjami ,możliwość efektywniejszej pracy w związku z brakiem 

problemów lokalowych a także o wiele lepsze zaplecze parkingowe. 
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